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Zápis ze 7. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 18. 7. 2023 v Praze na Strahově 
 

přítomni:   J. Boháč, Z. Krpata, P. Bednář, P. Hottmar, P. Náprstek 

hosté:         J. Adam, T. Ježek, 

omluveni:  M. Doktor 

 

1. Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  
 

□ 

 

ČP benjamínků 2023 – předseda STK Z. Krpata zhodnotil poslední dva uskutečněné závody Českého poháru 

benjamínků, které proběhly v Kadani a v Kojetíně, a zpracoval tabulku celkového bodování ČP benjamínků 

2023. Tabulka obsahuje souhrnné informace o účasti závodníků na jednotlivých závodech a o celkem získaných 

bodech. Právo účasti na MČR si vyjelo celkem 253 benjamínků (ročníky 2011, 2012, 2013). Souhrnná tabulka 

s právem účasti na MČR bude zveřejněna na webu kanoe.cz spolu s informacemi o MČR. Výbor vzal informaci 

na vědomí a vyhodnotil nový formát ČP benjamínků jako pozitivní přínos pro závodění benjamínků. Kladné 

ohlasy na nový formát ČP benjamínků registruje výbor i z klubů.  

□ 

 

Ú - 1/6/23 je splněn: Příprava Mistrovství ČR krátké tratě Račice 2023 – Z. Krpata podal informaci o 

připravenosti MČR krátké tratě v Račicích kterou vzal výbor na vědomí. Po konzultaci s vedoucím 

reprezentačním trenérem P. Hottmarem a vedoucím přípravy K4 pro MS-OHQ J. Štěrbou připravil Z. Krpata 

časový harmonogram čtyřdenního mistrovství. Byla projednána a schválena účast členů výboru na 

medailových ceremoniálech v jednotlivých dnech a program sobotního slavnostního nástupu zúčastněných 

oddílů a klubů, na kterém budou oceněni medailisté z  MS juniorů a U23, sekretariát zajistí ceny. 
Z. Krpata dále předložil a komentoval nabídku k zajištění přenosu cílových dojezdů na velkoplošnou 

obrazovku. Výbor po projednání a úpravách nabídku schválil v rámci plánovaného rozpočtu. Dále výbor uložil 

zajistit instalaci bannerů partnera ČSK společnosti Alpine pro dle platné smlouvy, a současně rozhodl o nutnosti 

odstranění či překrytí veslařských bannerů v prostoru cíle.                     Ú: 1/7/23 – J. Adam  
                                                                                                                  T: 3. 8. 2023 
 

□ 
 

Ú – 5/2/22 je plněn: Výběrové řízení na pořádání domácích soutěží a výcvikových táborů RD a SCM – Z. 

Krpata a J. Adam informovali, že zadání výběrového řízení, připraveného dle podkladů SRK ČSK právní 

kanceláří, bylo řádně zveřejněno a termín podávání nabídek končí 19. 7. NOC VS Račice bylo o zveřejněném 

výběrovém řízení informováno.  
 

□ 
 

Ú – 3/3/23 je plněn: Zveřejňování výsledů soutěží – chybějící výsledky sezón 2021 a 2022 již byly na web 

kanoe.cz doplněny. Správce webu zpřehlednil rubriku výsledky na webu kanoe.cz. Dále předseda STK zajistí, 

aby byly propozice svazových soutěží na webu dostupné po celý rok, i po skončení akce. 
 

□ 
 

Ú – 3/4/23 trvá: Bodování do žebříčků cizinců – otázka bodování cizinců registrovaných v klubech do žebříčků 

je analyzována a Z. Krpata připraví návrh k dalšímu projednání. 
 

□ 
 

Hardware ke startovacímu zařízení – Z. Krpata informoval o probíhající opravě jednoho z ovládacích modulů 

ke startovacím zařízením v Račicích. Vzhledem z příznivému vývoji čerpání plánovaného rozpočtu Výbor 

projednal a schválil objednávku a nákup nového ovládacího modulu v rámci pořizování drobného majetku z 

účelové státní dotace. Termín dodání bude projednán s výrobcem startovacího zařízení (Polaritás) tak, aby 

nákup mohl být uskutečněn ještě v letošním roce.                                   Ú: 2/7/23 – J. Adam, Z. Krpata 
                                                                                                                  T: 8. 8. 2023 

 
 

2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ 

 

Ú – 2/6/23 je splněn: Výběrová kritéria SCM 2024 – na základě jednání 18. 6. v Račicích, Rada SCM navrhla 

a zaslala výboru návrh výběrových kritérií do SCM pro rok 2024. Systém 1. kola výběru do SCM Rada 

navrhuje zachovat stejný, jako v předchozích letech. Do žebříčku SCM budou započítány: pro žáky a dorost 1 

výsledek z dlouhých tratí a 4 výsledky z krátkých tratí (singly + debly), pro juniory 1 výsledek z dlouhých tratí 

a 5 výsledků z krátkých tratí (singly + debly), pro kanoistky 1 výsledek z dlouhých tratí a 4 výsledky z krátkých 

tratí (pouze C1). Počty vybraných v jednotlivých kategoriích byly navrženy RSCM na základě průběžného 

žebříčku po III. ČP. Ve 2. kole výběru (obecné testy) byl zvýšen bodový limit pro přijetí do SCM na 160 bodů. 
Výbor po připomínkách navržená kritéria pro SCM 2024 schválil per rollam a nyní svoje rozhodnutí potvrdil. 
 

□ 

 

Sportovní příprava kanoistek – trenér kanoistek K. Kožíšek osobně podal výboru pololetní hodnocení přípravy 

kanoistek a komentoval dosavadní sportovní výsledky včetně MSJ a U23 2023. Vyzvedl dobrou součinnost 

s klubovými trenéry a ocenil pečlivou práci klubů ve sportovní přípravě kanoistek. Představil záměr uspořádat 

krátkodobé tréninkové kempy kanoistek v podzimních měsících, s možností financování z rozpočtu SCM/RDJ. 

Výbor se záměrem po projednání souhlasil a uložil připravit návrh kempů včetně nároků na rozpočet. 

                                                                                                                Ú: 3/7/23 – J. Adam, P. Hottmar 
                                                                                                                T: 8. 8. 2023 
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□ Průběžné pořadí žebříčku SCM – P. Hottmar informoval výbor, že Z. Krpatou zpracované průběžné pořadí 

žebříčku 1. kola výběru do SCM po III. závodě ČP bylo zveřejněno spolu s kritérii výběru do SCM 2024 na 

webu kanoe.cz. Vzato na vědomí. 
 

□ Ú – 3/6/23 je splněn: Valorizace finančního příspěvku na člena SCM – P. Hottmar připravil návrh valorizace 

výše finančního příspěvku za člena SCM s hlavním navýšením pro sportovce zařazených do skupiny A za 

mimořádné výsledky v OH disciplínách na MSJ a MEJ. Valorizace byla zapracována do výběrových kritérií 

do SCM 2024. Navýšení finančního příspěvku bylo odsouhlaseno výborem v rámci schvalování výběrových 

kritérií do SCM 2024. 
 

□ Průběžné čerpání přidělených prostředků detašovanými pracovišti SCM a SpS – Výbor vzal na vědomí 

prezentovanou informaci o průběžném pololetním čerpání prostředků na SCM a SpS. Čerpání financí se vyvíjí 

v souladu s plánovaným rozpočtem.  
 

 

       3.    Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

RDS    

□ 

 

Plánované akce RDS 2023 – vedoucí trenér RD P. Hottmar informoval výbor o stavu příprav výjezdů RDS na 

mezinárodní soutěže a o přípravě jednotlivých tréninkových skupin. Výjezd na ME-U23 Montemor je připraven, 

připravuje se zajištění výjezdu na MS a Q-OH Duisburg a SP Paříž. P. Hottmar v předstihu zaslal výboru 

kompletní návrh nominací reprezentačního družstva na ME-U23 Montemor a MS Duisburg. Nominace RD U23 

na ME-U23 byla doplněna o K1 1000 m muži a o posádku K2 1000 m muži, která vzešla z dodatečných 

nominačních jízd konaných 15.-16.7. v Račicích. Výbor vzal aktuální informace a nominace na vědomí. 
 

□ 

 

Hodnocení EH Krakow 2023 – vedoucí trenér RD P. Hottmar hodnotil vystoupení českého týmu na EH Krakow 

2023. S dosaženými výsledky reprezentačního družstva byl spokojen, stejně tak výbor. Hodnotící zpráva z akce 

bude zaslána výboru dodatečně.                                                                  Ú: 4/7/23 – P. Hottmar 
                                                                                                                     T: 8. 8. 2023 
     

□ 
 

Příprava a testování posádek K4 500m - asistent vedoucího trenéra RD, specialista pro přípravu posádek J. Štěrba 

průběžně informuje o realizaci plánované přípravy posádek K4 500m. Pro posádku K4 500m muži je plánováno 

závěrečné VT před MS v SC Nymburk. 
 

  RDJ 
 

 

□ 

 

Hodnocení MSJ Auronzo – vedoucí trenér RDJ P. Hottmar hodnotil vystoupení mladých reprezentantů velmi 

pozitivně. Výsledky týmu příjemně překvapily. P. Hottmar zašle výboru hodnotící zprávu. Medailisté z MSJ a 

U23 budou odměněni při slavnostním nástupu na MČR. 
 

□ 

 

Nominace MEJ Montemor - vedoucí reprezentační trenér P. Hottmar podal výboru informaci o přípravě výjezdu 

společné výpravy juniorů a týmu U23 na MEJ Montemor, který je organizačně zajištěn. Nominace 

reprezentačního družstva juniorů na MEJ Montemor byla sestavena na základě předvedených výsledků na MSJ 

v Auronzu a byla předložena výboru ke schválení. Výbor navrženou nominaci schválil.  
 

□ 

 

Nominace na závod OH nadějí – podána informace a vzato na vědomí, že nominace RDJ pro závod OH nadějí, 

který se letos koná v Polsku, vzejde z předvedených výsledků na MČR v Račicích. 

RDM  

□ 

 

Plánované akce RDM 2023 – reprezentační trenér T. Ježek podal výboru informace o přípravách výjezdu 

reprezentačního družstva na MSM Vejen (31. 8. – 3. 9.). Nominace reprezentačního družstva vzejde z MČR-M, 

které se koná 12.8. v Hradci Králové. Vzato na vědomí. 
                                                                             

□ 

 

Hodnocení MEM Slavonski Brod 2023 – reprezentační trenér T. Ježek zhodnotil výsledky maratónců na  MEM 

Slavonski Brod 2023 pozitivně. Maratonci se vrátili se dvěma tituly Mistryň Evropy z kategorií K1 U23 a C1 

U23 a nadějnými výkony v kategorii juniorů. Vedoucí výpravy na akci byl M. Kolanda. Hodnotící zpráva byla 

zaslána výboru. Nákladově byla akce úspornější oproti plánovanému rozpočtu. Výbor vzal informaci na vědomí. 
                                                                                              

□ 

 

ČPM 2023 – T. Ježek informoval o dalším uskutečněném závodě ČPM 2023, závod Slapy – Praha s vysokým 

počtem účastníků. Výbor vzal informaci na vědomí. 
 

□ 

 

Tradiční závod K4 ve Španělsku – podána informace o výsledcích českých posádek na tradičním závodě K4 ve 

Valladolidu a Sanabrii, mužská i ženská posádka se umístila na pódiu. Pořadatel hradil veškeré náklady. 
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□ 

 

Úpravy délky tratí maratonů ICF pro kanoistické disciplíny – T. Ježek podal informaci, že ICF na základě 

výsledků ankety rozhodla o zkrácení kanoistických disciplín na mezinárodních soutěžích o dvě kola (cca 7,2km), 

tento formát byl již aplikován na MEM Slavonski Brod. Délka kajakářských disciplín zůstává nezměněna. Po 

dohodě s STK budou pravidla pro MČR-M 2023 změněna tak, aby délka tratí kanoistických disciplín byla 

v souladu s mezinárodními pravidly. 
 

□ 

 

Doplnění materiálu RDM – T. Ježek představil výboru záměr na pořízení ženské singl kanoe pro maratonské 

soutěže z rozpočtu RDM. Výbor po projednání a nastavení podmínek nákupu s navrženým záměrem souhlasil. 
 

□ 

 

Účast na mezinárodní soutěži – T. Ježek informoval výbor o účasti 3 maratónců na tradičním mezinárodním 

maratonu Sella 2023, na vlastní náklady. Výbor vzal informaci na vědomí a zdůraznil povinnost závodníků mít 

individuálně uzavřené příslušné cestovní pojištění.  

 

            4.   Různé 
 

□ 

 

Ú – 6/4/23 je plněn: Majetky ČSK – J. Boháč komentoval končící nájemní smlouvu s provozovatelem kempu 

na Slapech-Skalici. P. Bednář připravil zadání výběrového řízení na nového nájemce na Slapech – Skalici na další 

období. Po diskusi výboru budou do návrhu výzvy zapracovány výborem diskutované a schválené připomínky, 

včetně stanovené minimální výše nájemného a investic do zhodnocení majetku ČSK po dobu trvání nájmu. Veřejné 

výběrové řízení bude vypsáno prostřednictvím dvou největších realitních serverů v ČR a webu kanoe.cz. 
                                                                                                  

□ „Movité investice – rozvoj materiálně-technické základny sportovních svazů 2023“ – podána informace o 

realizaci nákupů, po dodání požadovaných dokumentů, dokumentace k zadávacímu řízení, postup výběru 

dodavatele a podepsané smlouvy s vybranými dodavateli, ČSK obdržel z NSA rozhodnutí o vydání dotace a 

zároveň byla dotace připsána na svazový účet. Sekretariát již začal s administrací pořizovaného investičního 

materiálu podle podmínek dotace, vydaného rozhodnutí NSA a uzavřených smluv s dodavateli. 
 

□ Ú - 2/5/23 je splněn: Informace z NOC VS Račice – J. Boháč podal informaci o plánované valné hromadě NOC 

VS, která se uskuteční v náhradním termínu 1.8. (původní plánovaný termín byl 11.7.). Hlavními body programu 

VH NOC VS bude opět schvalování novely stanov NOC VS a volby do orgánů spolku. Výbor po projednání a 

s určitými výhradami předlohu novely stanov schvaluje s tím, že trvá pevném počtu tří členů výboru spolku. 

Výbor pověřil zastupováním svazu na VH J. Boháče a potvrdil nominace J. Boháče do Výboru NOC VS a Z. 

Krpaty a P. Šebesty do Kontrolní komise NOC VS. J. Boháč a Z. Krpata upozornili na střet vzniklý zájmů 

provozního ředitele NOC VS, který byl nově zvolen předsedou ČVS. Po urgenci ČSK u ředitele NOC VS M. 

Kurfirsta bylo přislíbeno vydání informativního dokumentu o NOC Račice s titulem „Cesta k vodě“, a současně 

bylo zažádáno o přípravu tištěné verze na náklady ČSK pro distribuci kanoistickým klubům při MČR v Račicích. 
 

□ Grant MHMP – po podpisu smlouvy s Magistrátem hl. m. Prahy obdržel ČSK na účet dotaci na systémový a 

rozvojový program dětí a mládeže v kanoistice 2023 pro pražské kluby. ČSK, který plní pro účely dotací MHMP 

funkci „krajského“ svazu, připravil k podpisu smlouvy s pražskými kluby - realizátory projektu podpory rozvoje 

sportu dětí a mládeže v Praze v období 1. 1. – 31. 12. 2023. Po podepsání smluv budou prostředky rozeslány na 

účty pražským oddílům, podle podmínek dotační smlouvy magistrátu. 
 

□ Ú – 7/4/23 je plněn: Nábory v členských klubech – po prezentaci návrhu kampaně k náborům dětí do klubů 

rychlostní kanoistiky ČSK výbor sekce pověřil agenturu zpracováním kampaně. V současné chvíli probíhá 

příprava smlouvy včetně závěrečného jednání o ceně a harmonogramu přípravy a realizace kampaně. Přípravu 

a věcný obsah kampaně koordinují s agenturou B. Žehanová a M. Doktor. Natáčení propagačního videa je 

předběžně naplánováno na 31. 7. 2023. 
 

□ 
 

 
 

Diskuse k činnosti media týmu ČSK – předseda sekce J. Boháč otevřel diskusi nad fungováním media týmu 

v letošní sezóně, prezentuje dění v rychlostní kanoistice prostřednictvím médií, webu kanoe.cz a sociálních sítí. 

Informoval o propojení činnosti jednotlivých mediálních pracovníků v rámci obou soutěžních sekcí svazu, 

schváleném předsednictvem ČSK. Informoval, že předsednictvo ČSK chce po sezoně společné mediální 

působení vyhodnotit a podle připomínek a potřeb sekcí pro příští období upravit. Výbor v diskusi hodnotil 

dosavadní práci v průběhu sezony media týmu uspokojivě, a členové výboru většinově potvrdili, že v členské 

základně SRK celkově panuje spokojenost. 
 

□  Smlouva s CASRI – P. Náprstek aj. Boháč informovali o návrhu smlouvy, který předložilo odborné lékařsko - 

vědecké pracoviště při ASV Dukla Praha, v souvislosti se zajišťováním dat z diagnostiky tréninkového procesu 

reprezentantů. Smlouva se týká GDPR. Výbor doporučil po projednání s právníky smlouvu uzavřít. Stejnou 

smlouvou budou zavázáni i pověření pracovníci ČSK, přicházející s osobními údaji do styku.   
 

Zapsal:  J. Adam 

Termín příští schůze výboru SRK je úterý 8. 8. 2023 
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